
Technische vragen Politieke Avond d.d. 21 juni 2022

Onderwerp: Intrekken Evenementenbeleid Langedijk 2008 
Vragen  VVD:           :
Inleiding
Naar aanleiding van de discussietafel 
Intrekken evenementenbeleid Langedijk, APV 
& VFL op 21 juni heeft de VVD Fractie enkele 
technische vragen over het raadsvoorstel.
Vragen

1. Is er een nadere onderbouwing van 
de grondslag van de 
gebiedskenmerken van Dijk en 
Waard. 

Antwoord

Het is ons niet geheel duidelijk wat met de 
vraag bedoeld wordt. Wij gaan ervan uit dat u 
doelt op de locatieprofielen waar in 
Amsterdam mee gewerkt wordt ten aanzien 
van evenementen. Dijk en Waard wil voor 
evenemententerreinen ook met 
locatieprofielen gaan werken. In een 
locatieprofiel staat welke beperkingen en/of 
mogelijkheden er gelden voor een bepaalde 
plek. De locatieprofielen zullen per 
evenementenlocatie worden gemaakt aan de 
hand van onderzoeken van een onafhankelijk 
geluidsbureau. De locatieprofielen zijn 
vergelijkbaar met wat in een 
bestemmingsplan staat. 
Voor grondgebied van de voormalige 
gemeente Heerhugowaard geldt dat de 
mogelijkheid voor het houden van 
evenementen al in het bestemmingsplan is 
vastgelegd. In het kader van de harmonisatie 
wordt dit dus voor Dijk en Waard gedaan

2. Is het mogelijk om het 
evenementenbeleid Langedijk in te 
trekken en de nieuwe APV van Dijk en 
Waard nog niet vast te stellen? 

Ja, dat is mogelijk. De onderdelen die van het 
evenementenbeleid die overgaan naar de 
APV Dijk en Waard zijn ook al in de huidige 
APV van Langedijk opgenomen. Daarnaast 
blijven wij voor de evenementen maatwerk 
verrichten. En blijft er een belangenafweging 
plaatsvinden. 


